

## Notice of using touch monitor

1. Do not install the touch monitor under/near the exhaust vent of the air conditioner.
2. If foggy inside the touch monitor, it is caused by the environment's high humidity and temperature difference. Please keep turning on the touch monitor until the fog clears (around one to several hours)
3. If the environment is high humidity, please turn on the Dehumidifier/fan/air conditioner to decrease the humidity
4. If the monitor appears Touch jumping / Ghost touch, please try:
  - a. Clean the surface of the screen
  - b. Plug out the power cord and USB cable, then re-plug the cable and cord

## 使用觸控顯示器的注意事項

1. 請勿將觸控顯示器安裝在空調出風口下方/附近。
2. 若觸控螢幕內部起霧，是由於環境濕度大、溫差大造成的。請繼續開啟觸控顯示器，直到霧氣散去（約一至數個小時）
3. 若環境濕度較高，請開啟除濕機/風扇/空調以降低濕度
4. 如果顯示器出現觸控跳動/鬼觸摸，可以嘗試：
  - a. 清潔螢幕表面
  - b. 拔掉電源線和 USB 電線，然後重新插入電纜和電源線